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PROTOKÓŁ NR LXIII/63/2022 
z sesji Rady Miejskiej Mikołowa, która odbyła się w dniu 20 grudnia 2022 roku, 

w sali sesyjnej budynku Urzędu Miasta przy ul. K. Miarki 15 
 

Obrady rozpoczęto o godzinie 1500. 
Obecnych 20 radnych. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji.     
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji nr LXII/62/2022.  
4. Uchwalenie budżetu miasta Mikołowa na 2023 rok, w tym: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej oraz opinii RIO, 
b) odczytanie opinii komisji Rady Miejskiej, 
c) przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji oraz wniosków radnych, 
d) dyskusja nad projektem budżetu, 
e) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej lata 2023–2045, 
f) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta na rok 2023. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
a) zmian w budżecie na 2022 rok, 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2022 – 2041, 
c) wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego,  
d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na dofinansowanie organizacji izby 

wytrzeźwień, 
e) porozumienia między Gminą Mikołów a Miastem Łaziska Górne i Gminą Ornontowice,  
f) zmiany uchwały nr XXII/219/2020 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 07.04.2020 w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Mikołów, 
g) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z 

terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do 
ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, 

h) ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości na których 
zamieszkują mieszkańcy, 

i) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Waryńskiego (dz.2812/36), 
j) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Mokierskiej (dz.686/1), 
k) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Mokierskiej (dz.685/1), 
l) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Jaskółczej (dz. 788/28), 
m) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Grażyńskiego (dz. 2747/12),  
n) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Reta Śmiłowicka 

(dz.450/37), 
o) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Wyzwolenia (dz. 254/2), 
p) wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomościach Gminy Mikołów, 
r) aktualizacji projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 

Gminy Mikołów, 
s) zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Mikołowa”. 
6. Przyjęcie apelu w sprawie sytuacji finansowej Szpitala Powiatowego w Mikołowie. 

  7. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej i komisji na 2023 rok. 
  8. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa. 
  9. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania, wnioski. 
12. Wolne głosy. 
 

Do pkt 1 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska przywitała radnych, wszystkich 
uczestników posiedzenia oraz mieszkańców Mikołowa. Otworzyła sesję. Przedstawiciele ZHP 
Hufca Ziemi Mikołowskiej przekazali Światełko Pokoju oraz w imieniu harcerzy złożyli wszystkim 
życzenia świąteczno-noworoczne.  
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Do pkt 2 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła porządek obrad,  
do którego zaproponowała wniesienie projektu apelu w sprawie postulatów dotyczących Planu 
Urządzenia Lasu (PUL) w Nadleśnictwie Kobiór na lata 2023 – 2033 w związku z prowadzonymi 
konsultacjami.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianą.   
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.   
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
Radny Mateusz Bies głosował „za” poza elektronicznym systemem do głosowania.     
 
Do pkt 3 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła protokół z sesji 
nr LXII/62/2022. Poinformowała, że do protokołu nie wniesiono żadnych uwag ani zmian. 
Protokół został przyjęty.  
 

Do pkt 4 
 
a) Skarbnik Miasta Danuta Jasińska-Gdaniec odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu miasta na rok 2023 z naniesioną autopoprawką (zaopiniowaną przez komisje Rady 
Miejskiej).  
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska odczytała: 
- opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Mikołowa projekcie 
uchwały budżetowej na 2023 rok – opinia pozytywna z uwagami, 
- opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o możliwości sfinansowania deficytu w wysokości 
23 242 619,93 zł przyjętego w projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok Miasta Mikołów – opinia 
pozytywna,  
- opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza Mikołowa projekcie 
uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Mikołów na lata 2023–2045 – opinia 
pozytywna z uwagą; 
 
b) przewodniczący komisji Rady Miejskiej odczytali opinie komisji do projektu budżetu na 2023 
rok oraz wieloletniej prognozy finansowej lata 2023–2045. Wszystkie komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekty uchwał wraz z autopoprawkami;  

 
c) Burmistrz Stanisława Piechula podziękował za pozytywne opinie wszystkich komisji. 
Zaproponował, aby zastępca Mateusz Handel omówił budżet i zaprezentował go w formie 
graficznej. 

 
Zastępca burmistrza Mateusz Handel przedstawił projekt uchwały w formie graficznej. Omówił 
m.in. planowane dochody i wydatki, deficyt, obsługę zadłużenia, nadwyżkę operacyjną, składki  
do Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii, subwencje. Zapewnił, że pomimo trudności  
ze złożeniem budżetu trend rozwojowy miasta jest zachowany.     

 
d) Radny Krzysztof Żur podziękował Burmistrzowi za rzetelne przygotowanie informacji  
na temat sytuacji finansowej Gminy. Odnosząc się do informacji o zmniejszonych wpływach  
do budżetu z tytułu podatku PIT stwierdził, iż należy mieć na uwadze to, że zmniejszenie 
wysokości tego podatku z 17 do 12 % wprawdzie uszczupliło dochody Gminy, ale jednocześnie 
spowodowało, że część tych pieniędzy pozostanie w portfelach naszych mieszkańców.   

 
e) projekt uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej lata 2023–2045 
(z autopoprawką)  
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Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały. 
 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 5.  
Uchwała nr LXIII/618/2022 została podjęta większością głosów.  
 
f) projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta na rok 2023 (z autopoprawką)  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.      
 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 5.  
Uchwała nr LXIII/619/2022 została podjęta większością głosów.  

 
Do pkt 5    
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska kolejno przedstawiła projekty 
uchwał w sprawie: 
 

a) zmian w budżecie na 2022 rok  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0; 
- nr 1 ds. Samorządu w głosowaniu: za 2 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 1;  
- nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w głosowaniu: za 7 radnych, przeciw 0, 
wstrzymało się 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.  
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 3. 
Uchwała nr LXIII/620/2022 została podjęta większością głosów. 
 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2022 – 2041 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu:  
za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.       
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 3.  
Uchwała nr LXIII/621/2022 została podjęta większością głosów. 
 

c) wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu:  
za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
 
Sekretarz Miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza Mikołowa, zaproponował 
autopoprawkę polegającą na wymianie załącznika nr 2.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że wymieniony 
załącznik nr 2 był zaopiniowany przez Komisję nr 2 ds. Budżetu. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały wraz z autopoprawką.       
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
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Uchwała nr LXIII/622/2022 została podjęta jednogłośnie.  
 

d) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu na dofinansowanie 
organizacji izby wytrzeźwień 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
  
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.        
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXIII/623/2022 została podjęta jednogłośnie.  

 
e) porozumienia między Gminą Mikołów a Miastem Łaziska Górne i Gminą 

Ornontowice 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 1 ds. Samorządowych w głosowaniu: 
za 2 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.        
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXIII/624/2022 została podjęta jednogłośnie.  

  
f) zmiany uchwały nr XXII/219/2020 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 07.04.2020 

w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Mikołów 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej 
w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Do projektu uchwały załączona jest pozytywna opinia sanitarna oraz protokół z przebiegu 
konsultacji z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami, z którego wynika, 
że w wyznaczonym terminie nie wpłynęły żadne opinie. 
 
Sekretarz Miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza Mikołowa, zaproponował 
autopoprawkę w podstawie prawnej polegającą na zmianie publikatora ustawy o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach na „t.j. Dz.U. z 2022 r., poz. 2519”.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały wraz z autopoprawką.       
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXIII/625/2022 została podjęta jednogłośnie.  

 
g) określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

pozbywają się z terenu nieruchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli 
nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi na rzecz gminy 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Do projektu uchwały załączony jest protokół z przebiegu konsultacji z organizacjami 
pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami, z którego wynika, że w wyznaczonym 
terminie nie wpłynęły żadne opinie. 
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Sekretarz Miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza Mikołowa, zaproponował 
autopoprawkę w podstawie prawnej polegającą na zmianie publikatora ustawy o utrzymaniu 
czystości i porządku w gminach na „t.j. Dz.U. z 2022 r., poz. 2519”.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały wraz z autopoprawką.       
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 3.  
Uchwała nr LXIII/626/2022 została podjęta większością głosów. 

 
h) ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości  

na których zamieszkują mieszkańcy 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 1; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Do projektu uchwały załączony jest protokół z przebiegu konsultacji, z którego wynika,  
że w wyznaczonym terminie nie wpłynęły żadne opinie, wnioski ani uwagi. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.        
 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 1, wstrzymało się 4.  
Uchwała nr LXIII/627/2022 została podjęta większością głosów. 

 
i) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy 

ul. Waryńskiego (dz. 2812/36) 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: 
za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.        
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXIII/628/2022 została podjęta jednogłośnie.  

 
j) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Mokierskiej 

(dz. 686/1) 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: 
za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.        
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXIII/629/2022 została podjęta jednogłośnie.  

 
k) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Mokierskiej 

(dz. 685/1) 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: 
za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.        
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXIII/630/2022 została podjęta jednogłośnie.  
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l) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Jaskółczej  
(dz. 788/28) 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: 
za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1. 

 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.        
 
Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4.  
Uchwała nr LXIII/631/2022 została podjęta większością głosów.  

 
m) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy 

ul. Grażyńskiego (dz. 2747/12) 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: 
za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.        
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXIII/632/2022 została podjęta jednogłośnie.  

 
n) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Reta 

Śmiłowicka (dz. 450/37) 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: 
za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1. 

 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.        
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXIII/633/2022 została podjęta jednogłośnie.  

 
o) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Wyzwolenia 

(dz. 254/2) 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: 
za 4 radnych, przeciw 1, wstrzymał się 1. 

 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.        
 
Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 4, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXIII/634/2022 została podjęta większością głosów.  

 
p) wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomościach Gminy Mikołów 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez komisje: 
- nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1; 
- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.        
 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 5.  
Uchwała nr LXIII/635/2022 została podjęta większością głosów.  
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q) aktualizacji projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną 
i paliwa gazowe dla Gminy Mikołów 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: 
za 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały.        
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Uchwała nr LXIII/636/2022 została podjęta jednogłośnie.  

 
r) zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta Mikołowa” 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt 
uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu:  
za 4 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 2, oraz że uwagi do projektu zmiany studium zostały 
większością głosów zaopiniowane zgodnie z rozstrzygnięciem załączonym do projektu uchwały. 
 
Sekretarz Miasta Jakub Jarząbek, z upoważnienia Burmistrza Mikołowa, zaproponował 
autopoprawkę polegającą na wprowadzeniu (uzupełnieniu) na załączniku nr 1 i nr 15 linii 
oznaczającej strefę ochrony sanitarnej cmentarza. Autopoprawka jest zgodna z projektem 
wyłożonym do publicznego wglądu. 
   
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poddała pod głosowanie uwagi 
do projektu planu wg poniższego zestawienia:  
 
 
 

Lp. NR 
UWAGI GŁOSOWANIE OPINIA 

1. 1 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 16 PRZECIW – 0 WSTRZYM. SIĘ – 4 

2. 2 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 15 PRZECIW – 0 WSTRZYM. SIĘ – 5 

3. 3 
za nieuwzględnieniem 

Uwaga nieuwzględniona 
ZA – 15 PRZECIW – 0 WSTRZYM SIĘ. – 5 

 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały wraz z autopoprawką.       
 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 5.  
Uchwała nr LXIII/637/2022 została podjęta większością głosów. 

 
Do pkt 6 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła projekty: 
 

 apelu w sprawie sytuacji finansowej Szpitala Powiatowego w Mikołowie 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska zaproponowała przyjęcie treści 
apelu na drugim druku projektu z naniesioną poprawką pozytywnie zaopiniowaną przez Komisję 
RM nr 6 ds. Społecznych. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu apelu.        
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  
Apel nr 10/2022 został podjęty jednogłośnie.  
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 apelu w sprawie postulatów dotyczących Planu Urządzenia Lasu (PUL) 
w Nadleśnictwie Kobiór na lata 2023-2033 w związku z prowadzonymi konsultacjami 

 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem projektu apelu.        
 
Za przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 5.  
Apel nr 11/2022 został podjęty większością głosów.  
 
Do pkt 7 
   
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła: 
- plany pracy wszystkich komisji Rady Miejskiej  
- plan sesji Rady Miejskiej Mikołowa na 2023 rok 
 
Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: 
- radny Krzysztof Żur, 
- przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska, 
- radny Krzysztof Jakubiec, 
- zastępca burmistrza Mateusz Handel, 
- radna Stanisława Hajduk-Bies, 
- radna Ewa Chmielorz. 

 
Następnie przystąpiono do głosowania nad przyjęciem planu sesji na 2023 rok.         
 
Za przyjęciem głosowało 18 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 2.  
Plan sesji został przyjęty większością głosów.  
 
- plany pracy komisji Rady Miejskiej Mikołowa na 2023 rok  
Plany pracy komisji na 2023 rok zostały przyjęte przez aklamację bez uwag i zmian. 
 
Do pkt 8 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że: 
 
- 8 grudnia br. odbyła się pierwsza sesja nowo wybranej Młodzieżowej Rady Miejskiej Mikołowa 
oraz że podczas bieżącej kadencji młodzieżowi radni będą uczestniczyć w projekcie „Młodzi 
w Akcji” realizowanym przez Związek Stowarzyszeń „Centrum Aktywności”, który na ten cel 
pozyskał grant w wysokości 135 225 zł;  
 
- 9 grudnia br. uczestniczyła w prezentacji znaczka pocztowego emisji Mikołów, która odbyła się 
w Śląskim Urzędzie Wojewódzkim oraz że odebrała egzemplarz specjalny przeznaczony dla 
mieszkańców Mikołowa, który obecnie do końca grudnia jest prezentowany na tej sali obrad  
a następnie zawiśnie w Biurze Rady Miejskiej. Poinformowała, ze inicjatorką wydania znaczka jest 
pani poseł do PE Izabela Kloc a realizatorem Poczta Polska;     

 
W nawiązaniu radna Stanisława Hajduk-Bies podziękowała pani poseł Izabeli Kloc za ten 
okazjonalny znaczek i wprowadzenie go do obiegu. Krótko opisała grafikę znaczka oraz okładkę, 
na której znajduje się Bazylika św. Wojciecha, nawiązującą do tradycji religijnej miasta. 
Podziękowała również wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego zaangażowanym w tę 
inicjatywę.      
- 11 grudnia br. w auli I Liceum Ogólnokształcącego odbyło się spotkanie informacyjne dla 
mieszkańców Mikołowa w sprawie działań Centralnego Punktu Komunikacyjnego Kolei Dużych 
Prędkości, jako pokłosie udziału mieszkańców w posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej ds. CPK; 
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W nawiązaniu radna Ewa Chmielorz poinformowała, iż złożyła do materiałów sesji sprawozdanie 
ze swoich działań w sejmie i senacie RP w sprawie inwestycji CPK i KDP oraz informację 
o zapytaniach dot. linii 170 KDP Katowice-Ostrawa złożonych na posiedzenie połączonych 
zespołów parlamentarnych w dniu 12.12.2022 r.   

 
- odbyły się spotkania opłatkowe organizowane przez różne instytucje na których, na zaproszenie, 
reprezentowała Radę Miejską – podziękowała za zaproszenia; 
 
- 17 grudnia br. Stowarzyszenie „Uśmiech” zorganizowało największą wigilię dla osób samotnych 
i potrzebujących z naszego miasta; 
 
Kierownik Centrum Integracji Społecznej Daniel Melerowicz poinformował, iż w sierpniu  
br. zorganizował w Mikołowie konferencję dla przedstawicieli Centrów Integracji Społecznej  
z całej Polski, po której uczestnicy bardzo pozytywnie ocenili współpracę gminy Mikołów  
z organizacjami pozarządowymi w obszarze pomocy społecznej na terenie Mikołowa. W ramach 
podziękowania złożył na ręce Przewodniczącej Rady oraz Burmistrza statuetki złotego rycerza 
wykonane w pracowni rękodzieła CIS Mikołów. Złożył wszystkim życzenia świąteczne.     

 
Do pkt 9 
 
Burmistrz Stanisław Piechula:  
- poinformował, że sprawozdanie z realizacji uchwał zostało przedłożone, 
- poinformował, że wszystkie istotne wydarzenia znajdują się w złożonym comiesięcznym 
Informatorze Urzędu Miasta, 
- złożył sprawozdanie - informację Związku Miast Polskich o wyliczanych rzeczywistych ubytkach 
w dochodach z udziału we wpływach z PIT dla każdego z miast, 
- podziękował radnym za uchwalenie budżetu oraz swoim zastępcom, skarbnikowi, kierownikom, 
naczelnikom i szefom jednostek i komórek za pomoc w jego przygotowaniu.  
 
Do pkt 10 
 
Radna Aneta Esnekier złożyła interpelację w sprawie aktualizacji standardów i wytycznych 
kształtowania infrastruktury rowerowej w Mikołowie.  
 
Do pkt 11 
 
Burmistrz Stanisław Piechula odnosząc się do dzisiejszej interpelacji radnej Anety Esnekier 
poinformował, iż nie przyjmuje tej interpelacji, ponieważ interpelacja powinna być w formie 
zapytania, a nie prośby czy wniosku. Poprosił o przeniesienie tego pisma do innego punktu obrad 
sesji. 
 
Radna Aneta Esnekier odnosząc się do wypowiedzi Burmistrza poinformowała, że złożona 
interpelacja jest konsekwencją jej interpelacji z 2019 roku i może być potraktowana też jako prośba, 
czy wniosek. Poprosiła też o przekazanie tego pisma do Powiatowego Zarządu Dróg.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że wpłynęła 
odpowiedź Burmistrza na interpelację Klubu Radnych PIS w sprawie ogłoszenia zamieszczonego 
przez Burmistrza na stronie Urzędu Miasta dot. zaopatrzenia mieszkańców w węgiel przez 
samorządy. 
 
Do pkt 12 
 
Radny Łukasz Ryguła odnosząc się do interpelacji radnej Anety Esnekier poinformował,  
iż Starostwo Powiatowe przyjęło już standardy i wytyczne kształtowania infrastruktury rowerowej 
w Mikołowie i zapewne wdroży tez ich aktualizacje.  
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Radny Krzysztof Żur zachęcił, aby każdy zapoznał się z odpowiedzią Burmistrza na interpelację 
klubu radnych PIS, gdyż jest warta przeczytania. 
 
Radny Sylwester Czarnota zadał pytanie, na jakim etapie jest zagospodarowanie terenu  
pod parking przy bibliotece? 
 
Zastępca Burmistrza Mateusz Handel udzielił odpowiedzi, iż ciągle trwają procedury uzyskania 
prawa Gminy do dysponowania nieruchomością i jest możliwe, że w 2023 roku będzie można 
przystąpić do projektowania zagospodarowania tego terenu - szczegółowe informacje przekaże  
na piśmie. 
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies zadała pytanie, czy jest w Mikołowie jakieś miejsce gdzie 
w zimowe dni bezdomni czy potrzebujący mogliby się napić czegoś ciepłego lub się ogrzać? 
 
Burmistrz Stanisław Piechula udzielił odpowiedzi, że czegoś ciepłego potrzebujący mogą  
się napić w Dziennym Domu Pomocy do godz. 1500, a po 1500 u Sióstr Boromeuszek. 
 
Radna Stanisława Hajduk-Bies zadała pytanie, czy styczniowa sesja mogłaby odbyć  
się o wcześniejszej godzinie niż zwykle? 
  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska zaproponowała, aby szefowie 
klubów radnych pozostali po sesji i przekazali informację, czy członkowie klubów wyrażają  
na to zgodę. 
 
Radna Grażyna Ostafin poinformowała, że mieszkańcy korzystający z centrum przesiadkowego 
nie mają się gdzie ogrzać ani możliwości skorzystania z toalety w czasie oczekiwania  
na przewoźnika, w szczególności zimą gdy często pociągi są spóźnione. Poprosiła o zajęcie się tym 
problemem. 
 
Zastępca Burmistrza Mateusz Handel poinformował, iż od 3 lat trwają negocjacje z PKP 
w sprawie funkcjonowania budynku dworca i jak dotychczas nie było takiej woli. Obecnie trwają 
rozmowy w sprawie przejęcia tego obiektu na rzecz Gminy. 
 
Przedstawiciel pracowników MOPS Mikołów poinformował, iż w MOPS Mikołów od 3 lat trwa 
spór zbiorowy dotyczący m.in. podwyżek wynagrodzenia o 10 %, o które bezskutecznie występują 
pracownicy - przypomniał, iż w tej sprawie do radnych były wystosowane pisma. Przytoczył 
średnie wynagrodzenia brutto pracowników, które kształtują się w wysokości ok.  3 500 zł, czyli 
ok. 50 zł więcej niż wynosić będzie minimalne wynagrodzenie w 2023 roku. Stwierdził, że z tego 
powodu z MOPS Mikołów odchodzą dobrze wykształceni, kompetentni, doświadczeni pracownicy, 
a obecnie brakuje już pracowników socjalnych. Oświadczył, że obiecane przez Burmistrza 
podwyżki płac na takim samym poziomie jak dla pracowników wszystkich gminnych jednostek nie 
satysfakcjonują pracowników MOPS z uwagi na specyfikę pracy tej jednostki, zwiększanie zadań 
m.in. związanych z procedurami wypłat tzw. dodatków do zakupu węgla czy innych źródeł ciepła. 
Przypomniał, iż pracownicy w ramach swoich zadań wchodzą do takich środowisk, gdzie są różne 
patologie m.in. przemoc, przemoc seksualna, bezdomność, bezrobocie. Zaapelował o wnikliwe 
przeanalizowanie zakresu obowiązków pracowników MOPS Mikołów i sprawiedliwe 
rozdysponowanie środków zaplanowanych w budżecie miasta na podwyżki plac.         
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska potwierdziła, że pismo 
pracowników MOPS w tej sprawie wpłynęło i zostało skierowane do Komisji nr 6 ds. Społecznych, 
gdzie będzie jeszcze rozpatrywane – odpowiedź będzie udzielona na piśmie.  
 
Radny Jan Przewoźnik przypomniał o trwającym jeszcze jubileuszu 800-lecia Mikołowa i z tej 
okazji przedstawił krótką charakterystykę klimatu miasta i mieszkańców, wskazując m.in. na 



11 

kwestie: skutecznego dbania o bezpieczeństwo mieszkańców i środowisko naturalne, 
prowadzonych rewitalizacji budynków i obiektów, organizacji imprez kulturalnych i sportowych, 
dobrej współpracy władz miasta z innymi jednostkami sąsiednich gmin. Zaprezentował wiersz 
i piosenkę swojego autorstwa nawiązujące do przedstawionej wcześniej charakterystyki Mikołowa.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Katarzyna Syryjczyk-Słomska podziękowała wszystkim 
za współpracę w mijającym roku, złożyła życzenia na nadchodzący Nowy Rok i zaprosiła 
wszystkich do pozostania po sesji i wspólne podzielenie się przygotowanym wigilijnym opłatkiem. 
   
Z uwagi na brak dalszych głosów i wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca Rady Miejskiej 
Mikołowa podziękowała za udział w obradach i zamknęła sesję.  
 
Obrady zakończono o godz. 1920. 
Na tym protokół zakończono.  
 
Informacja: 
Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa 
dołącza się nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej – 
link: https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/141/rada-miejska-mikolowa.htm 
 
Obsługa sesji: 
 
Grażyna Kozicka  Przewodnicząca  
 Rady Miejskiej Mikołowa 
Katarzyna Pustułka 
  Katarzyna Syryjczyk-Słomska    
Monika Graca-Kierzkowska   
 
 
 
 
 
 


